
Benvolgut consoci:
Ès agradable i positiu poder parlar-vos
d'una important novetat a la Societat
Coral Amics de la Unió, que és l'elec

ció nova a la presidència presa per pri
mera vegada, d 'acord amb els nous Es

tatuts posats socialment a l'època ac

taul tal com ha vingut aconsellant la
Federació de Cors de Clavés.
Tres anys he estat al capdavant de la

Junta Directiva i en el seu transcurs

m'ha motivat un aprendre dia rera dia

i un esforç constant, és possible que
no hagi esgotat les possibilitats com

que hagi aprovat totes les assignatures
que constantment es renoven.
Em plau manifestar-vos del que em

sento satisfeta és que s'hagi aconseguit
a trobar a la persona adequada perquè
em reemplaci a la Presidència i aquesta
és el soci: Bonaventura Buixó i Sauri.

Buixó: Nou

Senyor Buixó quan temps fa que és
Soci dels Amics de la Unió?
Exactament aquest any compleixo els
vint quant de la mà de "1 'Avi" Blan
chart per primera vegada vaig entrar a

formar part d'aquesta gran família.
Havia estat anteriorment membre

d'aguna Junta Directiva?

Sí, va ser a principis dels anys setanta

quan vaig ésser elegit Vocal i poste
riorment com a Vice-president arri
bant a desempenyar el càrrec de Presi
dent accidental per haver-se ausentat
el President.

President

'.,

Què significa per a vostè ser President?

Significa un acte de servei des deilloc
més representatiu dins de l'entitat, ara
bé, vull deixar clar que no deixarè
d'ésser el mateix de sempre, procuraré
atendre el soci i a tothom que s'intere
ssi per l'obra cultural que venim de

senvolupant a Granollers fa més de
cent anys.
Quines diferències contempla a l'Enti
tat en tre ara i abans?
Antigament tot girava a l'entorn de la
Massa Coral que era la Secció primor
dial i ara hem d'admetre que motivat

per la forma de vida això ha canviat,
actualment són diverses les Seccions
d'activitats que es porten a terme i ai-
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